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Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, 029 44  Rabča,  

Ul. Hlavná súp. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 8 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

29. novembra 2019, konaného na Obecnom úrade v Rabči 

 

Obsahuje:  

 

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie  

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 23. 10. 2019 

6. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2019, ktorým sa bude meniť a dopĺňať 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Rabča 

7. Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2019, ktorým sa bude meniť a dopĺňať Všeobecne 

záväzné nariadenie č. 1/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Rabča 

8. Návrh VZN č. 6/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych 

služieb, určení ich postupu a výške úhrady pri ich poskytovaní;  

9. VZN č. 6/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych 

služieb, určení ich postupu a výške úhrady pri ich poskytovaní;  

10. Návrh VZN č. 7/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Rabča 

11. VZN č. 7/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 o výške príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

Rabča 

12. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča k návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2020 

s výhľadom na roky 2021 – 2022 
13. Návrh rozpočtu obce Rabča na rok 2020 s výhľadom na roky 2021 – 2022 

14. Rozpočet obce Rabča na rok 2020 s výhľadom na roky 2021 – 2022 
15. Zápisnica Finančnej komisie zo dňa 7. 11. 2019 vo veci predloženia návrhu rozpočtu obce 

Rabča na rok 2020 s výhľadom na roky 2021 – 2022 

16. Návrh plánu kontrolnej činnosti Hlavnej kontrolórky obce Rabča na II. polrok 2019 

17. Zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča č. 5/2019 

18. Zmena rozpočtu obce Rabča č. 5/2019 

 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 

Neprítomní:  Mgr. Róbert Brišák a Pavol Kobyliak – ospravedlnení – poslanci OZ 

Ďalší prítomní:  

Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 

Mgr. Margita Kvasničáková, projektový manažér obce Rabča 

Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby Rabča 

Ing. Stanislav Šimurdiak, konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča  

Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ Rabča 

Marek Iskierka, občan obce Rabča 
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K bodu č. 1 – Otvorenie 

Ôsme riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2019 otvoril 

starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne zasadnutie OZ 

bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov. 

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Ing. Jaroslav Jagnešák  

a Ing. Pavol Jurčák,  poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu v zložení: predseda: Ing. Jozef Kovaliček, 

členovia: Marta Gužíková a Mgr. Andrea Lubasová, poslanci OZ. 

UZNESENIE 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, 

Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján 

Maťuga t. j. 7 poslancov z prítomných 7 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

Starosta skonštatoval, že na zasadnutí OZ o 16.30 hod. bolo prítomných  7 poslancov z 11 

všetkých poslancov OZ, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé právoplatne sa uznášať. 

Zároveň predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

 

P r o g r a m:   

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 23. 10. 2019; 

6. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej  

k návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2020 s výhľadom na roky 2021 – 2022; 

7. Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2020 s výhľadom na roky 

2021 – 2022; 

8. Prerokovanie a schválenie žiadosti o dotácie z rozpočtu obce Rabča na rok 2020 v zmysle 

VZN č. 9/2018; 

9. Schválenie návrhu VZN č. 5/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2014 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 

obce Rabča;  

10. Schválenie návrhu VZN č. 6/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2019 o poskytovaní 

sociálnych služieb, určení ich postupu a výške úhrady pri ich poskytovaní;  

11. Schválenie návrhu VZN č. 7/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Rabča 

12. Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča na II. polrok 2019; 

13. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta; 

14. Interpelácia – Diskusia; 

15. Záver. 
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Starosta – požiadal, aby sa prítomní vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo strany 

poslancov neboli žiadne.  
UZNESENIE 

Za schválenie predloženého programu bez zmeny hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov z prítomných 7 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 

0. 

 

K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 23. 10. 2019 

Starosta – požiadal HK obce Rabča JUDr. Zuzanu Lašťákovú Spuchlákovú, aby previedla 

kontrolu plnenia uznesení zo dňa 23. 10. 2019 (viď príloha zápisnice).  

 

E) Ukladá 

 

1. Aby Obecný úrad v Rabči podal žiadosť o zriadenie priechodu pre chodcov pri Vitamíne na 

ceste I/78. Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte, úloha v plnení. Obec dňa 30. 10. 

2019 zaslala žiadosť na OR PZ, ODI, Dolný Kubín o vydanie stanoviska k vodorovnému 

dopravnému značeniu „Priechod pre chodcov“, ktorú prevzali dňa 4. 11. 2019. Upovedomenie 

k žiadosti bolo na obec zaslané dňa 13. 11. 2019 s tým, že obec musí vyhotoviť projektovú 

dokumentáciu vypracovanú odborne spôsobilou osobu a následne ju dať na posúdenie OR PZ, 

ODI, Dolný Kubín, úloha v plnení 

Starosta – obec dá vyhotoviť menší projekt, ktorý by sa predložil na odsúhlasenie OR PZ, 

ODI, Dolný Kubín.  

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela 

Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, 

Ján Maťuga t. j. 7 poslancov z prítomných 7 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

       

K bodu číslo 6 – Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej 

Spuchlákovej k návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2020 s výhľadom na roky 2021 - 2022  

Starosta – požiadal hlavnú kontrolórku obce Rabča JUDr. Zuzanu Lašťákovú Spuchlákovú,  

aby zaujala stanovisko vo veci návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2020 s výhľadom na roky 

2021 - 2022. Stanovisko HK obdržali poslanci OZ e-mailom.  

Hlavná kontrolórka –  doporučila poslancom OZ návrh rozpočtu schváliť. 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie odporúčacie stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. 

Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej  k návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2020 s výhľadom na 

roky 2021 – 2022.  

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga t. j. 7 poslancov z prítomných 

7 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

 

K bodu číslo 7 –  Prerokovanie a schválenie návrhu rozpočtu obce Rabča na rok 2020  

s výhľadom na roky 2021 - 2022 

 

Ing. Kvasniaková – predniesla návrh rozpočtu. Uviedla, že tento návrh bol zverejnený na 

úradnej tabuli a web stránke obce Rabča po dobu minimálne 15 dní  a to od 11. 11. 2019 do 

29. 11. 2019. Uviedla tiež, že poslanci ho obdržali aj e-mailom a požiadala ich, aby sa k nemu 
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vyjadrili.  Následne stručne oboznámila poslancov s jednotlivými položkami rozpočtu. 

Zvyšovala sa o 30% daň z pozemkov. Zahrnuté sú v rozpočte aj projekty, ktoré obec bude 

realizovať v r. 2020. Riešil sa aj úver, ale ešte ho nedefinovali. Využil by sa na rekonštrukciu 

kultúrneho domu, alebo na iný projekt počas roku 2020. 

 

O 16.45 hod. sa dostavila poslankyňa OZ p. Monika Adamčíková, teraz je prítomných 

poslancov 8 zo všetkých 11 poslancov OZ.  

 

Starosta –  do rozpočtu je zahrnutá aj položka úveru vo výške 500 tis. €. Ak by sa pristúpilo k 

úveru, tak sa budú poslanci k nemu vyjadrovať a rozhodnú o jeho schválení resp. neschválení.  

Na budúci rok nám končí úver na športovú halu, čo znamená, že obec už nebude mať už 

žiadny úver.   

Ing. Kvasniaková – čo sa týka výdavkov. Rozpočtovala sa vyššia suma na chodníky a miestne 

komunikácie. 

Starosta – pre projekt rekonštrukcie KD bol prizvaný statik na obhliadku. Po predložení 

projektov kultúrneho domu zistil, že suterén nebol vôbec zahrnutý v projektoch. Ale podľa 

jeho predbežného vyjadrenia bude vydaný súhlas na 90%.  

Ing. Kvasniaková – navyšoval sa rozpočet na kultúre a to z dôvodu,  ak by sa prijal pracovník 

na pozíciu kultúrneho referenta.  

Starosta – uviedol, že v januári resp. v polovici februára 2020 by mal na pozíciu kultúrneho 

referenta nastúpiť Bc. Jozef Oselský.  

Ing. Jagnešák – a čo p. Monika Prisenžňáková?  

Starosta – ona bola prijatá na preberanie sály a tiež upratuje priestory Hopkáčika.  

Ing. Jagnešák – upratovačiek máme stabilných dosť. Podľa neho to je zbytočné miesto. 

Bývalý kultúrny referent p. Adamčík to stíhal všetko. Ak bude nový kultúrny referent, tak by 

si to mal robiť sám. Žiada si  na budúce zasadnutie OZ predložiť akú bude mať pracovnú 

náplň nový kultúrny referent Bc. Oselský a terajšiu pracovnú náplň p. Prisenžňákovej 

Moniky. 

Prednostka – uviedla, že p. Prisenžňáková bola prijatá najskôr na zastupovanie p. 

Chromčákovej, upratovačky na Obecnom úrade v Rabči.  

Maťuga – opýtal sa, či bol nejaký konkurz na miesto kultúrneho referenta.  

Starosta – nie, nebolo potrebné.  

UZNESENIE 

Prednostka OcÚ Mgr. Monika Kozoňová do budúceho OZ predloží všetky pracovné náplne 

na oddelení kultúry Obecného úradu v Rabči  – kultúrneho referenta, upratovačky KD a p. 

Prisenžňákovej Moniky, ktorá preberá a odovzdáva inventár a priestory KD.  

ZA hlasovali: Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. Augustín Piták  t. 

j. 8 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: Marta Gužíková t. j. 1 z prítomných 

9 poslancov OZ; PROTI: 0. 

 

Ing. Jagnešák – na položke kultúry je dosť veľký rozpočet.  

Starosta – kultúra sa v obci za posledné roky viac rozmohla. Treba ľudí viac motivovať ku 

kultúrnemu vyžitiu. Máme aj viac akcií do roka a okrem Dni Rabče a Vianočných trhov 

Rabča pribudol Čučoriedkový festival a Svapkekopaňe. Akcie sú z roka na rok lepšie a máme 

na ne čoraz viac pozitívnych ohlasov.   

 

Ing. Kornhauserová –  rozpočet ZŠ s MŠ kopíruje rozpočet z predchádzajúceho roku. Musí sa 

rozpočet ešte upraviť v januári, februári, keď im prejdú originálne kompetencie.  
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TJ Oravan Rabča 

Starosta – predniesol žiadosť TJ Oravan Rabča zo dňa 12. 11. 2019, v ktorej nás žiadajú 

o zahrnutie ich požiadavky do rozpočtu obce Rabča na rok 2020 a to vo výške 10 000,00 € na 

vybudovanie ústredného vykurovania do obecnej budovy pri futbalovom ihrisku, Ul. 

Športovcov 305.  

Štefan Ratica – cez zimu tam vlastne nikto nie je. Ak sa to tam vybuduje, tak sa tam bude 

musieť kúriť stále. Podľa neho je to zbytočné.  

Ing. Jagnešák – zvýšia sa potom obci náklady na vykurovanie.  

Starosta – zatiaľ sa to tam vykuruje ohrievačmi.  

Ing. Kovaliček – treba to rozanalyzovať a neschvaľovať hneď.  

Starosta – už raz poslancom spomínal a predstavil štúdiu k štadiónu TJ v Rabči. Ak by sa 

obec na to dala cez spoločný projekt ako:  obec a vonkajší investor,  určite by sme sa posunuli 

20 rokov dopredu. Obec sama nebude mať na to finančné prostriedky. Zaujíma ho názor 

poslancov, ale chcelo by to samostatné zasadnutie. Finančné by to bolo náročné možno viac 

ako 700 tis. €, ale by sa pritiahli naši občania viac k športu a možno aj celé rodiny. Urobila by 

sa tam detská zóna, kaviareň, detské ihrisko. Zrealizovali by sme komfortnú vybavenosť. On 

sám má predstavu urobiť to vo väčšom štýle. Bolo už aj stretnutie s vlastníkmi pozemkov na 

rozšírenie ihriska. Malo by to zmysel ísť do toho.  

Ing. Jurčák – tak v tom prípade, by bolo zbytočné investovať do ústredného kúrenia na tribúne 

TJ. 

UZNESENIE 

Poslanci žiadosť TJ Oravan Rabča vzali na vedomie s tým, že nedoporučujú túto žiadosť teraz 

riešiť.  

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Korčuliarska škola 

Starosta – bol na rokovaní v hoteli Altis, kde bol prítomný aj prezident Slovenského zväzu 

ľadového hokeja a bývalý hokejový reprezentant SR v hokeji p. Miroslav Šatan. Ide o to, že 

by sa deti naučili korčuľovať. Mali by 3 trénerov. Vyučovanie korčuľovania by bolo 2 hodiny 

na 5 dní. Bolo by to na princípe, ako keď chodia deti na plaváreň alebo lyžiarsky výcvik. 

Začali by sme už od druhákov. Teraz máme 4 triedy druhákov, vyšlo by to cca 4 000 €. Obec 

by na tomto projekte finančne participovala ako aj škola a rodičia.   

UZNESENIE 

Poslanci schválili realizáciu projektu „Školy korčuľovania“ v hoteli Altis, ktorú bude 

organizovať ZŠ s MŠ Rabča od budúceho roku 2020.  

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Dychová hudba Rabčanka 

Starosta – predniesol poslancom ústnu žiadosť obecnej dychovej hudby Rabčanka, ktorú mu 

predniesol vedúci dychovky p. Ján Adačmík a to o poskytnutie finančného príspevku na 45. 

výročie vzniku obecnej dychovky. Slávnosť by sa mala konať ku koncu roku 2020 v mesiaci 

október alebo november. 

UZNESENIE  

Poslanci schválili zahrnúť náklady na 45. výročie založenia dychovej hudby Rabčanka do 

rozpočtu obce Rabča v priebehu roku 2020. 

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 
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Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

  

Nákup defibrilátora  

Starosta – informoval poslancov o nutnosti zakúpenia defibrilátora a figuríny na cvičenie 

prvej pomoci.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili nákup defibrilátora a figuríny - trenažéra na cvičenie prvej pomoci na obec 

Rabča vo výške 3 tis. €. 

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili rozpočet s pripomienkami poslancov bez výhrad.  

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

UZNESENIE 

Poslanci vzali na vedomie výhľad rozpočtu obce Rabča na rok 2021 – 2022. 

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 8 –  Prerokovanie a schválenie žiadosti o dotácie z rozpočtu obce Rabča na 

rok 2020 v zmysle VZN č. 9/2018 

Starosta – požiadal predsedu Finančnej komisie Ing. Pavla Jurčáka, aby predniesol návrh na 

schválenie dotácií na rok 2020 podľa predložených žiadosti o dotáciu.  

Ing. Jurčák – uviedol, že komisia navrhla schváliť tieto sumy žiadateľom:  

 

1. Slovenský červený kríž  

Paulína Oselská, Rabča, Hlavná 688 – predseda    –   1 100 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2019/1916 

Žiadosť podaná: 21. 10. 2019 

 

2. ZO Jednoty dôchodcov na Slovensku Rabča  

Margita Pindjaková, Rabča, Vysoká 270     –   2 500,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2019/1921 

Žiadosť podaná: 22. 10. 2019 

 

3. TJ Oravan Rabča        

Vladimír Lubas, Rabča, Hlavná 125 – predseda   – 35 000,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2019/1970 

Žiadosť podaná: 29. 10. 2019 

 

4. ZŠ s MŠ Rabča, Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka   

Č. sp.: OcÚ/RA/2019/1971      –   11 400,00 € 
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Žiadosť podaná: 29. 10. 2019 

 

5. Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora  

Ľubomír Adamčík, Oravská Polhora 332     –   11 000,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2019/2001 

Žiadosť podaná: 31. 10. 2019 

 

6. Basketbalisti Rabča 

Ján Pienčák, Rabča, Mlynská 349     –      800,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2019/2008 

Žiadosť podaná: 31.10. 2019 

 

7. Mladí hasiči Rabča – dorast       

Masničák Marián, Rabča, Hlavná 1148        –    2 540,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2019/2004 

Žiadosť podaná: 31. 10. 2019 

 

8. Hasiči Rabča – deti PLAMEŇ       

Ľubomír Podstrelený, Rabča, Hlavná 1364/545      –      2 364,00 € 

Č. sp.: OcÚ/RA/2019/2007 

Žiadosť podaná: 31. 10. 2019 

 

 

CELKOM               66 704,00 € 

 

Žiadosti o dotácie podané po termíne t. j. po 31. 10. 2019 podali:  

 

9. Filip Revaj, Rabča, Hlavná 503 

Č. sp.: OcÚ/RA/2019/2025 – žiadal 1700 €     –   1 700,00 €  

Žiadosť podaná: 6. 11. 2019 

 

10. Jozef Tvarožek, Rabča, Horská 1153 

Č. sp.: OcÚ/RA/2019/2145       –      900,00 € 

Žiadosť podaná: 26. 11. 2019 

SPOLU DOTÁCIE na r. 2020 vo výške:      –     69 304,00 € 

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili všetky žiadosti o dotácie na rok 2020 v plnej výške aj na základe 

doporučenia Finančnej komisie, ktorá zasadala dňa 7. 11. 2019. 

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 9 –  Schválenie návrhu VZN č. 5/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

1/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území obce Rabča 
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Starosta  – požiadal prednostku, aby predniesla návrh VZN.  

Prednostka – predniesla poslancom návrh VZN 5/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

1/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce Rabča, ktorý bol zverejnený na ÚT a web stránke obce Rabča od 14. 

11. 2019 do 29. 11. 2019. Zároveň ich požiadala, aby sa k predmetnému návrhu vyjadrili.  

Kovaliček – navrhol urobiť osobitné stretnutie ku komunálnemu odpadu. V obci pribúda 

nových rodinných domov, ktoré na vykurovanie používajú nové technológie – tepelné 

čerpadlá, vyprodukujú menej odpadu, môžu sa cítiť ukrivdený, treba otvoriť aj túto otázku. 

Starosta – áno mohli by sme k tomu zvolať samostatné zasadnutie. Navrhol zaobstarať nové 

KUKA vozidlo na vývoz odpadu. Zároveň by sme si obnovili vozový park.  

Maťuga – ak by sa nám pokazil terajší KUKA voz, tak by bol v zálohe ďalší. Je to dobrý 

návrh. 

Starosta – treba o tom uvažovať, stretnúť sa a nadstaviť to.  

Maťuga – treba uvažovať aj žetónovom princípe vývozu odpadu. Zájsť napr. do obce, kde to 

už takto funguje.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili  Návrh VZN č. 5/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2014 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Rabča. 

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 10 –  Schválenie návrhu VZN č. 6/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

3/2019 o poskytovaní sociálnych služieb, určení ich postupu a výške úhrady pri ich 

poskytovaní  

Starosta – požiadal Mgr. Kvasničákovú, aby predniesla návrh VZN č. 6/2019, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN č. 3/2019, ktorý bol zverejnený na ÚT a web stránke obce Rabča od 14. 11. 

2019 do 29. 11. 2019. Zároveň ich požiadala, aby sa k predmetnému návrhu vyjadrili. 

UZNESENIE 

Poslanci schválili Návrh VZN č. 6/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2019 

o poskytovaní sociálnych služieb, určení ich postupu a výške úhrady pri ich poskytovaní.  

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

  

K bodu číslo 11 - Schválenie návrhu VZN č. 7/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

54/2008 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Rabča 

Starosta – požiadal Mgr. Kvasničákovú, aby predniesla návrh VZN č. 7/2019, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN č. 54/2008, ktorý bol zverejnený na ÚT a web stránke obce Rabča od 14. 11. 

2019 do 29. 11. 2019. Zároveň ich požiadala, aby sa k predmetnému návrhu vyjadrili.  

UZNESENIE  

Poslanci schválili návrh VZN č. 7/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Rabča. 

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Monika Adamčíková, PhDr. Augustín Piták  

t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  
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Ján Maťuga nebol v čase hlasovania prítomný.  

 

K bodu číslo 12 –  Schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča 

na II. polrok 2019 

Starosta – požiadal HK obce Rabča, aby predniesla poslancom návrh kontrolnej činnosti na II. 

polrok 2019.  

JUDr. Lašťáková Spuchláková – uviedla, že vypracovala návrh kontrolnej činnosti na II. 

polrok 2019, ktorý bol zverejnený na ÚT a web stránke obce Rabča od 14. 11. 2019 do 29. 11. 

2019 a obdržali ho aj poslanci OZ e-mailom. 

UZNESENIE 

ZA schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany 

Lašťákovej Spuchlákovej na II. polrok 2019 hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela 

Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček,  

Monika Adamčíková, PhDr. Augustín Piták  t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  
 

Ján Maťuga nebol v čase hlasovania prítomný.  

 

K bodu číslo 13 – Rôzne – a) informácie starostu, b) pošta 

Starosta informoval poslancov, že:  

• 12. 11. 2019 sa začalo s výsadbou stromov v rámci projektu Zelené obce, ide o výsadbu 

130 ks drevín (čerešňa, javor, buk, lipa, breza, vŕba, borievka) v areáli školského parku, 

MŠ, námestie, Soľný potok a parkovisku pri školskom areáli 

• Máme už stavebné povolenie na Filagóriu – Soľanku, Parkovisko pri školskom areáli. 

• 14. 12. 2019 budú Vianočné trhy, kde všetkých pozývam  

• 6. 11. 2019 nám oznámil SFZ, že naša žiadosť nebola zaradené na podporené projekty.  

• 8. 11. 2019 sa zúčastnil slávnostného posedenia 30. výročia založenia ZMOBO. 

• Pre informáciu ešte nie je koniec novembra a máme rekord v pôrodnosti – 107 

narodených detí 

• 6. 12. 2019 je vystúpenie Lucie Bílej v Športovej hale v Rabči. Všetky lístky sa už 

vypredali.  

• 17. 12. 2019 príde do obce Rabča poklepať základný kameň projektu „Prístavba učební 

ZŠ s účelom prevencie dvojzmennej prevádzky“ p. ministerka Ministerstva školstva, 

vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky JUDr. Mgr. Martina Lubyová, PhD., kde 

srdečne pozýva všetkých poslancov OZ.  

• 19. 12. 2019 záverečná konferencia k poľskému projektu: Odovzdávanie dedičstva 

predkov mladým pokoleniam 

• Informoval o rozsudku z Najvyššieho súdu v spore s poisťovňou Generalli, a. s. Naši  

právni zástupcovia navrhli podať sťažnosť na ústavný súd, ale treba uhradiť prípravu 

žaloby, ktorých výšku budeme schvaľovať na OZ.  

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené informácie starostu obce Rabča vzali na vedomie. ZA hlasovali:  Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, Marta 

Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. Augustín Piták  t. 

j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Rôzne 
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Žiadosť o súhlas vykonávať inú zárobkovú činnosť 

Starosta – prečítal poslancom žiadosť hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany 

Lašťákovej Spuchlákovej zo dňa 18. 11. 2019 o vydanie súhlasu obecného zastupiteľstva 

v zmysle § 18 ods. 1), tretia veta zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení  

t. j.: „Hlavný kontrolór nesmie bez súhlasu obecného zastupiteľstva podnikať alebo 

vykonávať inú zárobkovú činnosť a byť členom riadiacich, kontrolných alebo dozorných 

orgánov právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť.“ 

UZNESENIE 

Poslanci OZ schválili žiadosť hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej 

Spuchlákovej zo dňa 18. 11. 2019 a vydali jej súhlas v zmysle § 18 ods. 1), tretia veta a to, že 

môže podnikať alebo vykonávať inú zárobkovú činnosť a byť členom riadiacich, kontrolných 

alebo dozorných orgánov právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť.  

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Úprava rozpočtu obce Rabča 

Ing. Kornhauserová – informovala o úprave rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča 

na rok 2019 – rozpočtové opatrenie č. 5/2019 schválené OZ 29. 11. 2019 v zmysle § 14 zák. 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, 

ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na rok 2019 so súhlasom Obecného 

zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov (príloha 

zápisnice).  

  

UZNESENIE 

Poslanci schválili úpravu rozpočtu č 5/2019. ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. Augustín Piták  t. j. 9 poslancov 

z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča 

Ing. Kornhauserová – informovala o úprave rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča 

na rok 2019 – rozpočtové opatrenie č. 5/2019 schválené OZ 29. 11. 2019 v zmysle § 14 zák. 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, 

ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na rok 2019 so súhlasom Obecného 

zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov (príloha 

zápisnice).  

UZNESENIE 

Poslanci schválili úpravu rozpočtu č 5/2019. ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef 

Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. Augustín Piták  t. j. 9 poslancov 

z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Katarína Jagnešáková – vzdanie sa členstva v Komisii krízovej prevencie 

Starosta – prečítal žiadosť p. Kataríny Jagnešákovej o vzdanie sa člena v Komisii krízovej 

prevencie ku dňu 19. 9. 2019.  

UZNESENIE 

Poslanci vzali žiadosť  na vedomie.  
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ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Navýšenie rozpočtu o podnikateľskú činnosť  

Štefan Ratica – uviedol, že ako každý rok je potrebné, aby poslanci OZ schválili navýšenie 

rozpočtu RABČAN, obecné služby Rabča na rok 2020 o podnikateľskú činnosť vo výške 

35 000 €. 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené schválili.   

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Gabriela Kovaličková, bytom Rabča, Vysoká 268 

Žiada o predĺženie prenájmu časti obecného pozemku, ktorý má prenajatý do 31. 12. 2019.   

Poslanci zámer prenajať majetok obce Rabča doporučili schváliť na základe žiadosti zo dňa 

19. 11. 2019 Gabriely Kovaličkovej, Vysoká 268, Rabča, IČO: 41733525 a to obecný 

pozemok parc. C-KN č. 4549/2 – zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 721 m2 

zapísaný na LV č. 1283 na Obec Rabča   a to časť výmery 336 m2 za účelom využitia tohto 

priestoru ako sklad substrátov, ozdobnej kôry, sezónneho tovaru (okrasných stromčekov, tují, 

ovocných stromčekov) s termínom od 1. 1. 2020 na dohodnutý účel priamo za ročný nájom 

vo výške 550 €/rok na dobu určitú a to od 1. 1. 2020 do 31. 12. 2020 podľa § 9a ods. 9 

písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov z dôvodu 

osobitného zreteľa, nakoľko predmetný pozemok sa nachádza v blízkosti prevádzky 

žiadateľky. Obec je povinná zverejniť –zámer prenajať majetok obce v zmysle zák. 

č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a 

na internetovej stránke obce. Poslanci predmetný zámer schválili 3/5-tinovou väčšinou 

všetkých poslancov OZ za podmienky, že v prípade realizácie projektu obce bude musieť p. 

Kovaličková uvoľniť prenajatý pozemok.   

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

Obec Rabča má 11 poslancov. 

 

Prednostka – upozornila na dodržanie zák. č. 138/1991 Zb., ktorý sa týka prenájmu a predaja 

obecných pozemkov. 

 

Výzva na majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov - SPF 

Starosta – informoval poslancov o výzve z SPF, Generálneho riaditeľstva, Búdková 36, 

Bratislava zo dňa 13. 11. 2019, ktoré nehnuteľnosti spravuje SPF vo vlastníctve SR, 

neznámych a nezistených vlastníkov podľa § 16 ods. 1 zákona č. 180/1995 Z. z. v znení 

neskorších predpisov a tieto môže SPF prevádzať a prenajímať. Z uvedeného dôvodu nás 

vyzýva na majetkovoprávne vysporiadanie všetkých pozemkov v správe SPF v intraviláne 

v našej obci (pod cestami, obecnými domami, školami, chodníkmi, verejnou zeleňou). Jedná 

sa najmú o možnosti majetkovoprávneho vysporiadania:  

- pozemky vo vlastníctve štátu –  § 34 ods. 9 a 13 zák. č. 330/1991 Zb. v znení neskorých 

predpisov, 

- pozemky vo vlastníctve štátu – § 2d ods. 1, 2 a § 14d ods. 1 zák. č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí,  
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- pozemky vo vlastníctve štátu – § 34 zák. č. 330/1991 Zb. v znení neskorších predpisov, § 

3 nariadenia vlády č. 238/2010 Z. z. v znení neskorších predpisov 

- pozemky, ktorý vlastník nie je známy – § 19 zák. č. 180/1995 Z. z. v znení neskorších 

predpisov 

UZNESENIE 

Poslanci uložili prednostke OcÚ Rabča pripraviť zoznam všetkých pozemkov v intraviláne 

v obci Rabča, ktoré sú v správe SPF z dôvodu majetkovoprávneho vyporiadania a to:  

- pozemky vo vlastníctve štátu  bezodplatne –  § 34 ods. 9 a 13 zák. č. 330/1991 Zb. v znení 

neskorých predpisov, 

- pozemky vo vlastníctve štátu bezodplatne – § 2d ods. 1, 2 a § 14d ods. 1 zák. č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí,  

- pozemky vo vlastníctve štátu odplatne – § 34 zák. č. 330/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov, § 3 nariadenia vlády č. 238/2010 Z. z. v znení neskorších predpisov 

- pozemky, ktorých vlastník nie je známy odplatne – § 19 zák. č. 180/1995 Z. z. v znení 

neskorších predpisov 

s tým, že zoznam bude predložený aj poslancom OZ.  

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Schválenie žiadosti a spolufinancovania  

Starosta – uviedol, že je nutné opätovne schváliť nové uznesenie žiadosti a spolufinancovnia 

projektu s názvom: „Sprievodca malými kultúrno – sakrálnymi pamiatkami v našom 

pohraničí Rabča - Šenov“ 

Poslanci predmetné schválili.  

UZNESENIE  

Aby obec v rámci Programu Interreg V-A Slovenská republika - Česká republika 2014 – 

2020, Kód výzvy: 4/FMP/6c/I,N, Prioritná os: 2 Kvalitné životné prostredie, Investičná 

priorita: 3. Zachovanie, ochrana, podpora a rozvoj prírodného a kultúrneho dedičstva (6c), 

Konkrétny cieľ: 2.1 Zvýšenie atraktívnosti kultúrneho a prírodného dedičstva pre obyvateľov 

a návštevníkov cezhraničného regiónu: 

- predložila žiadosť o NFP za účelom realizácie malého projektu: „Sprievodca malými 

kultúrno – sakrálnymi pamiatkami v našom pohraničí Rabča - Šenov“ ;  

- zabezpečenie realizácie malého projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

- zabezpečenie finančných prostriedkov na predfinancovanie a spolufinancovanie 

realizovaného malého projektu vo výške rozdielu celkových výdavkov malého 

projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

- vyčlenenú finančnú čiastku v EUR.  

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová,  Mgr. Andrea Lubasová, Marta 

Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. Augustín Piták  t. 

j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

V čase hlasovania nebol prítomný Ing. Pavol Jurčák.  

 

CIZS – schválenie podania zámeru a spoluúčasť 

Starosta – uviedol, že tento rok bola vyhlásená výzva na CISZ. Chce, aby sa naša obec do nej 

opätovne zapojila, nakoľko vlani sme mali pozitívne hodnotenie zámeru, ale žiadosť sme už 

nepodali z dôvodu, že lekári odmietli podpísať zmluvy. Znova s nimi vstúpime do jednania.  

Uviedol, že dnes KINDERMED, s.r.o. vyjadril záujem o spoluprácu a požiadal o zvolanie 

rokovania za účasti lekárov v ObZS Rabča a zástupcov poslancov OZ. Z uvedeného dôvodu 
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navrhol, aby si poslanci zvolili svojich zástupcov.  

UZNESENIE 

Poslanci zvolili: Ing. Jaroslava Jagnešáka, Jána Maťugu, Ing. Pavol Jurčák – poslancov OZ na 

rokovania s lekármi v rámci výzvy s tým, že v prípade záujmu sa rokovaní môže zúčastniť 

ktorýkoľvek iný poslanec OZ. 

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec Rabča  

V rámci výzvy IROP-PO2-SC212-PZ-2019-13: 

a) predloženie projektového zámeru za účelom realizácie projektu „Vytvorenie centra 

integrovanej primárnej ambulantnej starostlivosti v obci Rabča“ v rámci výzvy IROP- 

IROP-PO2-SC212-PZ-2019-13 a predloženie ŽoNFP v rámci príslušnej výzvy na 

predkladanie ŽoNFP; 

b) ako druh poskytovaných služieb CIZS primárnu zdravotnú starostlivosť poskytovanú 

ambulantnou formou; 

c) zabezpečenie spolufinancovania projektu vo výške rozdielu celkových oprávnených 

výdavkov projektu a žiadaným NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. 

maximálne 41.200,00 EUR a prípadných neoprávnených výdavkov projektu; 

d) integráciu zdravotných služieb a vytvorenie CIZS formou zabezpečenia partnerstva 

zmluvou o partnerstve. 

 

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

Futbalové ihrisko 

Starosta – uviedol, že obec má v pláne rozšíriť futbalové ihrisko v Gaceli. V ÚPD je tiež táto 

časť navrhnutá na športové účely. Jednal aj s predsedom TJ Oravan Rabča p. Vladimírom 

Lubasom. Išlo by o rozšírenie tréningového ihriska a položenie futbalovej trávy, ale v prvom 

rade musia vysporiadať pozemok. Niektorí vlastníci sú ochotní odpredať svoj podiel, ale 

s niektorými musí obec ešte jednať.  

Ing. Kovaliček – ak to obec vyporiada na seba,  nebude problém, ale ak nie, tak z toho nebude 

nič.  

Starosta – veď samozrejme, že sa to musí vyporiadať. Treba vstúpiť do jednania s vlastníkmi.  

UZNESENIE 

Poslanci uvedené informácie o možnosti rozšírenia futbalového ihriska v Gaceli a jeho 

majetkovoprávneho  vyporiadania s vlastníkmi vzali na vedomie. 

ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea 

Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

K bodu číslo 14 – Interpelácia – Diskusia 

Maťuga – čo je na tom pravdy, že Lesy SR poskytujú drevo.  

Starosta – to je mylná informácia, obce majú možnosť kúpiť kalamitné drevo a potom ho 

poskytnúť sociálne slabším, ale obec ho musí sama z lesov zabezpečiť. 
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Maťuga – či obec neuvažuje o podaní žiadosti o dotáciu na elektromobil?  

Starosta – niečo už obec rieši, má na to vyčlenené finančné prostriedky. Je možnosť získať 

dotáciu cca 10 tis. € na motorové vozidlo, ktoré by sa využívalo na sociálne služby, ale je to 

len v štádiu príprav. Čo sa týka elektromobilu, nevie či je to dobrý nápad, nie sú ešte dobíjacie 

stanice. V Bratislave by to nebol problém, ale u nás na Orave?   

Ratica Štefan – pri zbernom dvore vlastnia Lesy SR pozemky, či obec neuvažuje o ich 

odkúpení.  

Prednostka – táto časť je už v žiadosti na SPF, ktorá je vlastníkom, Lesy SR sú len správcom. 

Ratica Štefan – môžeme tam napr. postaviť bytovku.  

Maťuga – už aj súkromníci stavajú bytovky v obci.  

Starosta – ak by sa obec rozhodla, že postaví bytovku, tak len cez ŠFRB. Mohla by sa urobiť 

aj nadstavba nad b. j. 1169, je to jedna z alternatív.  

PhDr. Piták – navrhol umiestniť dopravné zrkadlo  na Adamovke III. pri p.  Čučkovi a p. 

Gabrielovi.  

Ing. Jagnešák – skôr tam dať značku zákaz vjazdu, je to veľmi nebezpečný úsek.  

Ing. Šimurdiak – navrhuje dať stopku.  

Štefan Ratica – pôjde priamo na miesto s PhDr. Pitákom a posúdia to a návrh predložia na 

budúcom OZ.  

Ing. Kornhauserová – na budúci týždeň v nedeľu 8. 12. 2019 organizuje ZŠ s MŠ Rabča 

Vianočnú akadémiu, na ktorú srdečne pozvala všetkých poslancov OZ.  

 

K bodu číslo 15 – Záver  

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom OZ a hosťom za účasť 

a rokovanie ukončil o 21.00 hod. Následne ich pozval na záverečné posedenie pri kapustnici.   

 

Starosta obce Ing. Július Piták   ......................................... 

Prednostka OcÚ Mgr. Monika Kozoňová  ......................................... 

Overovatelia:  

Ing. Jaroslav Jagnešák    ......................................... 

Ing. Pavol Jurčák     ......................................... 

 

Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 
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Uznesenie č. 8/A/2019 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 29. novembra 2019

   

A) Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka.  

 

2. Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo 

dňa 23. 10. 2019, ktorú vykonala hlavná kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková 

Spuchláková.  

 

3. Odporúčacie stanovisko hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej 

Spuchlákovej  k návrhu programového rozpočtu obce na rok 2020 a k návrhu viacročného 

rozpočtu obce na roky 2021 – 2022,  aby sa predložený návrh rozpočtu schválil. 

 

4. Programový rozpočet s výhľadom na roky 2021 a 2022. 

 

5. Vzdanie sa členstva p. Kataríny Jagnešákovej, bytom Rabča, Bystrá 336 v Komisii krízovej 

prevencie ku dňu 19. 9. 2019.  

 

6. Výzvu na majetkovoprávne vysporiadanie všetkých pozemkov v správe SPF v intraviláne 

obce Rabča zaslanú dňa 18. 11. 2019 na obec Rabča zo Slovenského pozemkového fondu, 

Generálne riaditeľstvo, Búdková 36, Bratislava. 

 

7. Zápisnicu Finančnej komisie zo dňa 7. 11. 2019 

 

8. Žiadosť TJ Oravan Rabča o zahrnutie ich požiadavky do rozpočtu obce Rabča na rok 2020 

vo výške 10 tis. € na vybudovanie ústredného vykurovania do obecnej  budovy pri 

futbalovom ihrisku, Ul. Športovcov 305 s tým, že nedoporučujú túto žiadosť teraz riešiť.  

 

9. Informáciu starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka o možnosti rozšírenia futbalového 

ihriska v Gaceli a jeho majetkovoprávneho  vyporiadania s vlastníkmi. 
 

B) Schvaľuje 

1. Návrhovú, volebnú a mandátnu komisiu v zložení: predseda: Ing. Jozef Kovaliček; 

členovia: Marta Gužíková a Mgr. Andrea Lubasová, poslanci OZ.  

 

2. Program rokovania obecného zastupiteľstva obce Rabča bez zmeny.  

 

3. Programový rozpočet obce Rabča na rok 2020 s výhľadom na 2021 – 2022 v celkovej 

sume:  

• Bežný rozpočet 

– príjmy   .................................  4 085 483,00 € 

– výdavky  ...............................  3 587 276,00 € 

• Kapitálový rozpočet 

– príjmy  ..................................  1 472 483,00 € 

– výdavky  ...............................  2 713 008,00 € 

• Finančné operácie 

– príjmy  ..................................      782 918,00 € 
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– výdavky  ...............................        40 600,00 € 

• ROZPOČET SPOLU 

– príjmy  ..................................   6 340 884,00 € 

– výdavky  ...............................   6 340 884,00 €,  

ktorého súčasťou je rozpočet organizácii: Základná škola s materskou školou Rabčická 410 

Rabča vo výške 2 025 526,00 € a príspevková organizácia RABČAN, obecné služby Rabča, 

Rabčická 334, Rabča vo výške 250 000,00 €, Centrum voľného času Rabča, Hlavná 426, 

Rabča vo výške 0,00 € s pripomienkami poslancov – bez výhrad. ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav 

Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, 

Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. Augustín Piták  t. j. 9 

poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

 

4. Navýšenie rozpočtu RABČAN, obecné služby Rabča na rok 2020 o podnikateľskú činnosť 

vo výške 35 000 €. 

 

5. Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2019 – rozpočtové opatrenie 

č. 5/2019 schválené OZ 29. 11. 2019 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena 

rozpočtu Obec Rabča na rok 2019 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, 

rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov (príloha zápisnice).  

 

6. Úpravu rozpočtu obce Rabča, Hlavná 426, Rabča na rok 2019 – rozpočtové opatrenie č. 

5/2019 schválené OZ 29. 11. 2019 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena 

rozpočtu Obec Rabča na rok 2019 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, 

rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov (príloha zápisnice).  

 

7. Poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Rabča na rok 2020 podľa návrhu Finančnej komisie zo 

dňa 7. 11. 2019 pre:  

a) Slovenský červený kríž  

Paulína Oselská, Rabča, Hlavná 688 – predseda    –  1 100,00 € 

Žiadosť podaná: 21. 10. 2019 

 

b) ZO Jednoty dôchodcov na Slovensku Rabča  

Margita Pindjaková, Rabča, Vysoká 270     –   2 500,00 € 

Žiadosť podaná: 22. 10. 2019 

 

c) TJ Oravan Rabča        

Vladimír Lubas, Rabča, Hlavná 125 – predseda   – 35 000,00 € 

Žiadosť podaná: 29. 10. 2019 

 

d) ZŠ s MŠ Rabča, Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka   

Žiadosť podaná: 29. 10. 2019     –  11 400,00 € 

 

e) Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora  

Ľubomír Adamčík, Oravská Polhora 332     –  11 000,00 € 

Žiadosť podaná: 31. 10. 2019 
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f) Basketbalisti  

Ján Pienčák, Rabča, Mlynská 349     –      800,00 € 

Žiadosť podaná: 31.10. 2019 

 

g) Mladí hasiči Rabča – dorast       

Masničák Marián, Rabča, Hlavná 1148        –    2 540,00 € 

Žiadosť podaná: 31. 10. 2019 

 

h) Hasiči Rabča – deti PLAMEŇ       

Ľubomír Podstrelený, Rabča, Hlavná 1364/545      –     2 364,00 € 

Žiadosť podaná: 31. 10. 2019 

 

ch) Filip Revaj, Rabča, Hlavná 503 

Žiadosť podaná: 6. 11. 2019       –    1 700,00 € 

 

i) Jozef Tvarožek, Rabča, Horská 1153 

Č. sp.: OcÚ/RA/2019/2145       –      900,00 € 

Žiadosť podaná: 26. 11. 2019 

 

8. Žiadosť hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej zo dňa 

18. 11. 2019 a vydávajú jej súhlas v zmysle § 18 ods. 1), tretia veta a to: že môže podnikať 

alebo vykonávať inú zárobkovú činnosť a byť členom riadiacich, kontrolných alebo 

dozorných orgánov právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť.  

 

9. Aby obec v rámci Programu Interreg V-A Slovenská republika - Česká republika 2014 – 

2020, Kód výzvy: 4/FMP/6c/I,N, Prioritná os: 2 Kvalitné životné prostredie, Investičná 

priorita: 3. Zachovanie, ochrana, podpora a rozvoj prírodného a kultúrneho dedičstva (6c), 

Konkrétny cieľ: 2.1 Zvýšenie atraktívnosti kultúrneho a prírodného dedičstva pre obyvateľov 

a návštevníkov cezhraničného regiónu: 

- predložila žiadosť o NFP za účelom realizácie malého projektu: „Sprievodca malými 

kultúrno – sakrálnymi pamiatkami v našom pohraničí Rabča - Šenov“ ;  

- zabezpečenie realizácie malého projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

- zabezpečenie finančných prostriedkov na predfinancovanie a spolufinancovanie 

realizovaného malého projektu vo výške rozdielu celkových výdavkov malého 

projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

- vyčlenenú finančnú čiastku v EUR.  
 

10. V rámci výzvy IROP-PO2-SC212-PZ-2019-13: 

e) predloženie projektového zámeru za účelom realizácie projektu „Vytvorenie centra 

integrovanej primárnej ambulantnej starostlivosti v obci Rabča“ v rámci výzvy IROP- 

IROP-PO2-SC212-PZ-2019-13 a predloženie ŽoNFP v rámci príslušnej výzvy na 

predkladanie ŽoNFP; 

f) ako druh poskytovaných služieb CIZS primárnu zdravotnú starostlivosť poskytovanú 

ambulantnou formou; 



18 

 

g) zabezpečenie spolufinancovania projektu vo výške rozdielu celkových oprávnených 

výdavkov projektu a žiadaným NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, t. j. 

maximálne 41.200,00 EUR a prípadných neoprávnených výdavkov projektu; 

h) integráciu zdravotných služieb a vytvorenie CIZS formou zabezpečenia partnerstva 

zmluvou o partnerstve. 

 

11. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej 

Spuchlákovej na II. polrok 2019. 

 

12. Realizáciu projektu „Školy korčuľovania“ v hoteli Altis, ktorú bude organizovať ZŠ s MŠ 

Rabča od budúceho roku 2020.  

 

13. Zahrnúť náklady na 45. výročie založenia dychovej hudby Rabčanka do rozpočtu obce 

Rabča v priebehu roku 2020.  

 

14. Nákup defibrilátora a figuríny – trenažéra na cvičenie prvej pomoci na obec Rabča vo 

výške 3 tis. €. 

 

C) Doporučuje  

1. Schváliť zámer prenajať obecný pozemok na základe žiadosti zo dňa 19. 11. 2019 Gabriely 

Kovaličkovej, Vysoká 268, Rabča, IČO: 41733525 a to obecný pozemok parc. C-KN 

č. 4549/2 – zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 721 m2 zapísaný na LV č. 1283 na 

Obec Rabča   a to časť výmery 336 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako sklad 

substrátov, ozdobnej kôry, sezónneho tovaru (okrasných stromčekov, tují, ovocných 

stromčekov) s termínom od 1. 1. 2020 na dohodnutý účel priamo za ročný nájom vo výške 

550 €/rok na dobu určitú a to od 1. 1. 2020 do 31. 12. 2020 podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov z dôvodu osobitného 

zreteľa, nakoľko predmetný pozemok sa nachádza v blízkosti prevádzky žiadateľky. Obec je 

povinná zverejniť –zámer prenajať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom 

znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce. Poslanci 

predmetný zámer schválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ za podmienky, že 

v prípade realizácie projektu obce bude musieť p. Kovaličková uvoľniť prenajatý pozemok.   

  ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. 

Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, 

PhDr. Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

D) Ukladá 

1. Prednostke OcÚ Mgr. Monike Kozoňovej v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších zmien a doplnkov zverejniť najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli 

obce a na internetovej stránke obce zámer na prenájom obecného pozemku  na základe 

žiadosti Gabriely Kovaličkovej, bytom Rabča, Vysoká 268 a to obecný pozemok parc. C-KN 

č. 4549/2 – zastavaná plocha a nádvorie o celkovej výmere 721 m2 zapísaný na LV č. 1283 na 

Obec Rabča   a to časť výmery 336 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako sklad 

substrátov, ozdobnej kôry, sezónneho tovaru (okrasných stromčekov, tují, ovocných 

stromčekov) s termínom od 1. 1. 2020 na dohodnutý účel priamo za ročný nájom vo výške 

550 €/rok na dobu určitú a to od 1. 1. 2020 do 31. 12. 2020 podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov z dôvodu osobitného 

zreteľa, nakoľko predmetný pozemok sa nachádza v blízkosti prevádzky žiadateľky.  
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Termín: ihneď po zverejnení zápisnice; Zodpovedný: v texte 

 

2. Aby prednostke OcÚ Mgr. Monike Kozoňovej  pripraviť zoznam všetkých pozemkov 

v intraviláne v obci Rabča, ktoré sú v správe SPF z dôvodu majetkovoprávneho vyporiadania 

a to:  

- pozemky vo vlastníctve štátu  bezodplatne –  § 34 ods. 9 a 13 zák. č. 330/1991 Zb. v znení 

neskorých predpisov, 

- pozemky vo vlastníctve štátu bezodplatne – § 2d ods. 1, 2 a § 14d ods. 1 zák. č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí,  

- pozemky vo vlastníctve štátu odplatne – § 34 zák. č. 330/1991 Zb. v znení neskorších 

predpisov, § 3 nariadenia vlády č. 238/2010 Z. z. v znení neskorších predpisov 

- pozemky, ktorých vlastník nie je známy odplatne – § 19 zák. č. 180/1995 Z. z. v znení 

neskorších predpisov 

s tým, že zoznam bude predložený aj poslancom OZ.  

Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte 

 

3. Prednostke OcÚ Mgr. Monike Kozoňovej do budúceho OZ predložiť všetky pracovné 

náplne na oddelení kultúry Obecného úradu v Rabči – kultúrneho referenta, upratovačky 

kultúrneho domu a p. Moniky Prisenžňákovej, ktorá preberá a dovzdáva inventár a priestory 

kultúrneho domu.  

Termín: do budúceho OZ; Zodpovedný: v texte 

 

 

 

Zapísal(a): Ing. Jozef Kovaliček,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 

 

Uznesenie č. 8/B/2019 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 29. novembra 2019

   

 

A) Schvaľuje 

1. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 5/2019, ktorým sa bude meniť a dopĺňať 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2014 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Rabča podľa návrhu Finančnej 

komisie a pripomienok poslancov Obecného zastupiteľstva obce Rabča. ZA hlasovali:  Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, Marta 

Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Monika Adamčíková, PhDr. Augustín Piták  t. 

j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 

poslancov OZ.  

 

 

2. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2019, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie č. 3/2019 o poskytovaní sociálnych služieb, určení ich postupu a výške 

úhrady pri ich poskytovaní. ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. 

Pavol Jurčák, Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, 

Monika Adamčíková, PhDr. Augustín Piták  t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; 

ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ.  

 

 

3. Návrh VZN č. 7/2019, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 54/2008 o výške príspevku na 
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čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce Rabča. ZA hlasovali:  Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, 

Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková, Ing. Jozef Kovaliček,  Monika Adamčíková, PhDr. 

Augustín Piták  t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; ZDRŽAL SA: 0; PROTI: 0.  

V čase hlasovania nebol prítomný poslanec Ján Maťuga.  

 

 

 

         Ing. Július Piták 

         Starosta obce  

 

 

Zapísal(a): Ing. Jozef Kovaliček,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 


